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آلومینیومی ها: فوتبالی به سپاهان باختیم، کم کاری نکردیم

بهزاد غلاپور:

فرهاد نه ذهنیتی از گذشته دارد و نه به کسی باج می دهد

فوتبال  تیم  نمی کرد  را  فکرش  هیچ کس 
آلومینیوم با جدایی رسول خطیبی بتواند در بازی 
با نساجی امتیاز بگیرد و خود را تا رده پنجم بالا 
بکشد. قرار گرفتن در این جایگاه روحیه خوبی به 
در  آلومینیوم  تصورات،  برخلاف  اما  داد  بازیکنان 
از هم گسیخته  ۶ گل  دریافت  با  با سپاهان  بازی 
رسول  غیبت  که  جایی  تا  داد  نشان  ناهماهنگ  و 
خطیبی روی نیمکت این تیم بیش از پیش به چشم 
حواشی  و  نبود  ماجرا  همه  اما  شکست  این  آمد. 
و  تند  و  کوبنده  مصاحبه  داشت.  به همراه  بسیاری 
آلومینیوم  تیم  فنی  مسئول  خرمزی،  محمود  تیز 
علامت سوال های فراوانی را در ذهن اهالی فوتبال 
اعضا  از  با چند تن  بهانه  به همین  آورد.  به وجود 
در جریان  تا  تیم گفت وگو کردیم  این  بازیکنان  و 

وضعیت تیم فوتبال آلومینیوم قرار بگیریم.
منظور خرمزی تبانی بود؟

آلومینیوم  فوتبال  تیم  محمود خرمزی، مربی 
در کنفرانس خبری بعد از بازی مدعی شد بازیکنان 
به جای اینکه معرفت و مرام نشان دهند، با شیطنت 
تیم را به هم ریختند. او تاکید کرد باخت تیمش به 
سپاهان هرگز فنی نبود و یک عده از بازیکنان این 

تیم مقابل سپاهان راه می رفتند.
در  آلومینیوم  تیم  مدیر  امیدوار،  حمیدرضا 
ناراحتیم.  بابت  این  از  فقط  »ما  گفت:  مورد  این 
نیمه  در  تیم  که  افتاد  اتفاقی  چه  واقعا  نمی دانم 
دوم به هم ریخت. نمی خواهم درمورد این موضوع، 
دقیق  اطلاعات  واقعا  چراکه  کنم،  اظهارنظر  ساده 
روی  فشار  می دانم  که  جایی  تا  ندارم.  درموردش 
سرمربی تیم ما زیاد است و من معتقدم همه تلاش 
کردند اما تیم به لحاظ روحی-روانی آماده این بازی 

نبود.«
گفت:  آلومینیوم  بازیکنان  از  یکی  کیا،  آریا 
یک  وقتی  دوم  نیمه  در  اما  نبودیم  بد  اول  »نیمه 
اخراجی دادیم و بلافاصله از روی ضربه ایستگاهی 
از هم پاشید و پشت سر  گل خوردیم، شیرازه تیم 
هم گل خوردیم. این یک اتفاق فوتبالی بود و هیچ 
خود  تلاش  همه  ما  نگذاشت.  کم  چیزی  بازیکنی 
اتفاقات  این  از  فوتبال  در  گاهی  ولی  کردیم  را 
جدایی  از  بعد  که  است  طبیعی  می دهد.  رخ 
گسیخته  هم  از  بازیکنان  شرایط  خطیبی،  رسول 
می توان  پیش  از  بیش  آنچه  باشد.  ناهماهنگ  و 
درمورد بازیکنان در این بازی حدس زد عدم تمرکز 

در طول ۹۰ دقیقه بود.«
آلومینیوم  بازیکن  دیگر  شریفات،  اسماعیل 
خرد  اعصابم  »آنقدر  گفت:  موضوع  این  درمورد 
است که نمی خواهم درمورد هیچ موضوعی صحبت 
کنم. زمانی نیست که من بتوانم درمورد بازی و ۶ 
گلی که دریافت کردیم و یا صحبت های کادرفنی، 
مسائل  این  اصلا  که  می گویم  فقط  کنم.  صحبت 

مطرح نیست و هیچ کم کاری  نکردیم.«
شب قبل بازی چه گذشت؟

از  دیگری  بخش  در  خرمزی  محمود 
صحبت هایش به حضور مدیرعامل باشگاه شب قبل 
از بازی بین بازیکنان اشاره کرد و مدعی شد، برخی 
تغییر  تیم،  واگذاری  اظهارنظرهای عباسی درمورد 

مربی و این قبیل مسائل تمرکز تیم را به هم ریخته 
است.

»بهتر  گفت:  مورد  این  در  شریفات  اسماعیل 
نیست.  مصاحبه  زمان  فعلا  نزنم.  حرفی  من  است 
هرچه بگوییم وضعیت را بدتر می کند. به نظر من 
این یک اتفاق طبیعی بود. همان طور که در ابتدای 
فصل در بازی با نساجی ناکام شدیم، این بار در بازی 

با سپاهان این اتفاق برایمان افتاد.«
گفت:  آلومینیوم  تیم  بازیکنان  از  دیگر  یکی 
بازیکنان حاضر  در جمع  بازی  قبل  »عباسی شب 
شد ولی چیز خاصی نگفت و فقط گفت بعد از بازی 
با اعضای تیم صحبت می کند. به نظر من حالا که 
تیم ۶ گل خورده است این مسائل مطرح می شود 
صحبت ها  این  هرگز  بودیم  برنده  اگر  درواقع  و 
مطرح نمی شد. من معتقدم این یک بازی معمولی 
رقم  عجیبی  نتایج  چنین  فوتبال  در  گاهی  و  بود 

می خورد.«
تیم  بازیکنان  از  تن  دو  اخیر  استوری  اما 
شب  در  حواشی  برخی  اینکه  مبنی بر  آلومینیوم 
موضوع  شد،  تیم شان  شکست  باعث  بازی  از  قبل 

را حساس تر می کند.
آنجفی عضو هیات مدیره باشگاه آلومینیوم هم 
به این موضوع اشاره کرد و گفت: »من درمورد این 
موضوع هنوز با عباسی صحبت نکرده ام. بااین حال 
خرمزی  شاید  و  باشد  این طور  نمی کنم  فکر 
که  است  زده  حرف هایی  شکست  این  تحت فشار 
من چون با عباسی حرف نزده ام، چیزی نمی گویم.«

همیشه پای عباسی در میان است
البته این تنها بازی ای نیست که این اتفاق با 
اولین  در  درست  داد.  رخ  آلومینیوم  برای  عباسی 
عباسی  بازی،  از  قبل  شب  هم  جاری  فصل  بازی 
اتفاقات  و  تیمش حاضر شد  اقامت  در هتل محل 
و حواشی ای به وجود آمد که باعث شکست پرگل 
از  بعد  شد.  نساجی  تیم  مقابل  خطیبی  شاگردان 
اوضاع  به  و  شد  عمل  وارد  هیات مدیره  بازی،  این 
این بار هیات مدیره خود را کنار  اما  سروسامان داد 

کشیده است!
حق  نساجی  با  بازی  از  »بعد  گفت:  آنجفی 
که سعی  داشت  او چیزهایی لازم  بود.  با خطیبی 

زمان  آن  در  اصلا  کنیم.  فراهم  برایش  کردیم 
بحث جانبداری از فرد خاصی مطرح نشد بلکه ما 
براساس نیاز تیم سعی کردیم خواسته های سرمربی 

را برآورده کنیم و دیدید که تیم جان گرفت.«
چه وقت استعفا بود!

بعد  می کردیم  زندگی  دیگری  کشور  در  اگر 
آلومینیوم  باشگاه  هیات مدیره  رئیس  استعفای  از 
فکر می کردیم او به دلیل شرمندگی در مقابل مردم 
اراک بعد از شکست مقابل سپاهان استعفا داده ولی 
انتقادات  بار  زیر  از  فرار  نوع  یک  استعفا  این  گویا 

است.
آنجفی در این مورد گفت: »اکرمی استعفا داده 
ولی هنوز با استعفای او موافقت نشده است. جلسه 
هیات مدیره تشکیل نشده پس نمی توان اکرمی را 

از تیم جدا دانست.«
انتخابات  آستانه  در  خود  مشغله  اکرمی 
اعلام می کند  این تصمیم  را دلیل  ریاست جمهوری 
ولی در شرایطی که تیم به هم ریخته و مردم این شهر 
نگاه شان برای کمک به این تیم به مسئولان شهرشان 
است، آیا این استعفا می تواند تنها یک اقدام انتخاباتی 
باشد؟ آن هم در روزی که حواشی بیش از پیش این 
با  تیم را احاطه کرده است. به نظر می رسد اکرمی 
توجه به مشغله ای که دارد بیشتر مایل است این تیم 

را رها کند تا از حواشی در امان بماند.
خصوص  این  در  هیات مدیره  عضو  امیدوار 
اتفاقی  چه  باشگاه  این  در  نمی دانم  »من  گفت: 
ببینیم در  باید بنشینیم و  درحال رخ دادن است. 
شرایطی که هر لحظه از سویی خبری تازه می رسد، 
و  می شود  تشکیل  زمانی  چه  هیات مدیره  جلسه 
تصمیم  باشگاه  و  تیم  وضعیت  درمورد  زمانی  چه 

می گیرند.«
واگذاری یا بازی رسانه ای؟

وقتی رسول خطیبی آلومینیوم را رها کرد و 
مسئولان این باشگاه سرمربی برای تیم خود انتخاب 
نکردند این احتمال وجود داشت که مسئولان این 
انتخاب  برای  احتمالی  واگذاری  به دلیل  باشگاه 
سرمربی دست نگه داشته اند. اما آنها در آن روزها 
فکر نمی کردند این تصمیم صبورانه شان به شکست 
۶ بر یک مقابل سپاهان بینجامد و هجمه ای علیه 

آنها تشکیل شود.
این  کاپیتان  دو  آقایی،  و  مجیدی  بااین حال 
تیم از واگذاری حرف نمی زنند. آنها عنوان کرده اند 
از برخی منابع آگاه با خبر شده اند واگذاری در کار 
نیست و هرچه تاکنون شنیده اند فقط شایعه بوده 

است.
استاندار  آقازاده،  سیدعلی  دیگر  سوی  از 
مرکزی به باشگاه آلومینیوم نامه ای ارسال کرده و 
و  واگذاری  فروش،  فصل  پایان  تا  می شود  متذکر 
یا مشارکت این باشگاه جایز نیست. این نامه پیرو 
پیرامون  مرکزی  استان  نمایندگان  برخی  اعتراض 
یا به فرد  این تیم به شهر دیگر و  امتیاز  واگذاری 

دیگر نوشته شد.
می شود  وقتی جدی تر  واگذاری  عدم  موضوع 
این  واگذاری  بحث  می شود  مدعی  اکرمی  که 
باشگاه منتفی است. به این ترتیب فعلا اظهارات دو 
کاپیتان آلومینیوم مبنی بر عدم واگذاری درست از 
آب درمی آید و به نظر می رسد بازیکنان بیشتر و یا 
حداقل به اندازه مدیران از اتفاقاتی که قرار است در 

باشگاه رخ دهد، باخبرند.
خرمزی می ماند یا سرمربی می آید؟

شود  واگذار  تیم  نیست  قرار  که  حالا 
آلومینیومی ها باید دست به کار شده و به کادرفنی 
تیم سروسامان دهند. خرمزی که اعلام کرد می رود. 
هرچند با جدایی او مخالفت شده است ولی قطعا 
او توانایی هدایت این تیم را در خود نمی دید که به 
فکر جدایی افتاد. ازاین رو باید منتظر تغییراتی بود. 
از طرفی این مربی عملکرد بازیکنانش را مشکوک 
دانسته است، درنتیجه برای بازگشت در جمع آنها 
کار سختی دارد. خرمزی اگر به فکر بازگشت بود 
هرگز چنین چیزهایی نمی گفت و به قول معروف 

پل های پشت سرش را خراب نمی کرد.
روی  از  »او  گفت:  خرمزی  درمورد  آنجفی 
است،  زده  حرف هایی  تحت فشار  و  عصبانیت 
می دهد.  ادامه  کارش  به  و  برمی گردد  بدون شک 
حرف  اتفاقاتش  و  تیم  درمورد  خیلی  نمی خواهم 
که  بهتر  چه  پس  بزنم.  دامن  حواشی  به  و  بزنم 
توضیح  رخ داده  اتفاقات  و  مربی  درمورد  عباسی 

دهد.«
در انتظار تغییر مدیریتی

مدیرعامل  به عنوان  عباسی  سعید  حضور 
باشگاه آلومینیوم از ابتدا با حواشی بسیاری همراه 
این  همواره  خطیبی  رسول  و  او  اختلاف نظر  بود. 
جدایی  وجود  با  اما  می کرد.  چالش  وارد  را  تیم 
این مربی از جمع آلومینیومی ها نیز مشکلات تیم 
به  با مدیرعامل پرحاشیه اش تمام نشد.  آلومینیوم 
نظر می رسد عباسی رفتنی است چون هرگاه به تیم 
خیلی نزدیک شد، دردسرآفرین شد و مشکلاتی را 
به همراه داشت. به این ترتیب اگر قرار است تیم در 
بعید  هیچ  دهد،  رخ  تازه ای  اتفاقات  و  بماند  اراک 
نیست که اولین تغییر در بخش مدیریت باشد. در 
این هفته ها از مدیریت قبلی آلومینیوم صحبت بود 
و حتی صدای پایش هم شنیده شده است. ازاین رو 
با هجمه ای که علیه عباسی رخ داده، بعید نیست 

اولین قربانی آلومینیومی ها مدیرعاملش باشد.

تیم فوتبال استقلال از هفته هفدهم رقابت های لیگ 
بدهد  را شکست  فولاد  موفق شد  تهران  در  برتر درحالی 
به عنوان  بازگشت  از هت تریک در  بعد  فرهاد مجیدی  که 
سرمربی آبی پوشان در اولین گام به همراه کادرفنی جدید 
استقلال این پیروزی را در کارنامه خود ثبت کرد تا نه تنها 
هواداران این تیم را به آینده امیدوار کرده باشد بلکه در 
نخستین حضور در بازگشت دوباره، فولاد جواد نکونام را 
فراز  جز  به  دیدار  این  در  بردارد.  پیش رو  از  سرانجام  نیز 
کمالوند که به عنوان مدیر فنی به جمع آبی پوشان اضافه 
روی  را  قبل  سال  نفرات  درواقع  تیم  این  کادرفنی  شده، 
نیمکت خود می دید که در این بین حضور بهزاد غلامپور 
با  دوباره  که  بود  اتفاقی  نیز  دروازه بانان  مربی  به عنوان 
بازگشت فرهاد مجیدی تکرار شده و نکته جالب اینکه با 
گلزنی دوباره استقلالی ها شادی بعد از گل غلامپور دوباره 
در ورزشگاه آزادی با پریدن روی کول مجیدی تکرار شد. 
سابق  کادرفنی  دوباره  بازگشت  دیدار،  این  درخصوص 

سایر  و  آبی پوشان  جمع  در  باتجربه  دروازه بان  دو  حضور  استقلال، 
مسائل مرتبط با غلامپور صحبت کردیم. گفت وگوی »فرهیختگان« با 

این مربی را در ادامه می خوانید.
برد خوبی در گام اول کسب کردید.

این باشگاه  باید بگویم که کادرفنی قبلی برای  از هر چیز  قبل 
زحمات زیادی را کشید و باید از آقای فکری و کادرشان تشکر کنم. 
آنها در نیم فصل اول امتیازات خیلی خوبی همراه با استقلال گرفتند 
و از زحمات آنها صمیمانه تشکر می کنم. بازی با فولاد برای ما بسیار 
مهم بود. بعد از اینکه فقط ۴۸ ساعت تیم را تحویل گرفتیم، سعی 
کردیم از لحاظ روحی و روانی روی منسجم شدن و اتحاد بازیکنان و 
همدلی آنها کار کنیم و با صحبت هایی که با آنها داشتیم، خداراشکر 
این موفقیت به دست آمد. در این مدت نمی شد تمرین آنچنانی و از 
لحاظ تاکتیکی تیم را متحول کرد اما خدا کمک کرد و تلاش و همت 
بچه ها در زمین و البته صرف فعل خواستن توسط آنها و نمایش این 
اتحاد و همدلی در زمین باعث شد فولاد را شکست دهیم. بازیکنان 
نشان دادند که چقدر استقلال را دوست دارند و چقدر علاقه دارند که 
این تیم به شرایط خوب بازگشته و روی دور موفقیت بیفتد. درواقع 
فکر می کنم به خاطر هواداران آنها می خواهند امسال یک کار بزرگ 

انجام دهند.
تا قبل از بازی با فولاد ۶ امتیاز و حالا ۴ امتیاز با صدر جدول 
اما فکر  مانده  رقابت ها  پایان  تا  دارید. درست است ۱۳ هفته  فاصله 

نمی کنید یک مقدار کار سخت شده باشد؟
دیگر فوتبال است و هزار اتفاق و چرخش امتیازات. بالاخره ما هم 
امتیاز می گیریم و رقبای ما هم امتیاز از دست می دهند و هر اتفاقی 
در آینده ممکن و همه اینها در فوتبال است. اما همه سعی و تلاش ما 
این است که امسال بتوانیم به هر قیمت و هر نحوی که شده با یک 
کار بزرگ دل هواداران را شاد کنیم. هم با بازی خوب و هم با کسب 
نتیجه و هم با امتیازات بیشتر. از سوی دیگر همدلی و اتحاد درنهایت 
باعث می شود هم هوادار پشت باشگاه و بازیکن باشد و هم بازیکنان و 
کادر پشت هواداران. به نظر من همه ما به عنوان ارکان باشگاه استقلال 
باید در یک مسیر باشیم تا بتوان این مسیر سخت را تا پایان دست در 

دست هم و با گذر از پیچ های سخت با موفقیت سپری کنیم.
اگر  ویروس کرونا  به خاطر شیوع  لیگ  تعطیلات  از  بعد  پارسال 
فولاد را در اهواز می بردید شانس هایتان برای کسب عنوان قهرمانی 

از دست نمی رفت و به نظر می رسد امسال با این پیروزی استقلال به 
آینده و کسب عنوان قهرمانی امیدوار شده باشد.

بله، درست است. در آن دیدار کلید قهرمانی رقابت های پارسال 
را دادیم و چه بسا دیشب کلید قهرمانی رقابت های امسال را از همین 
فولادی ها گرفته باشیم. درواقع فکر می کنم استارت کار مان برای یک 
با  ان شاءالله  مقابل فولاد زدیم که  از دیدار شنبه شب  را  پایان موفق 
و مدیریت و همچنین  تا کادر  بازیکنان  از  باشگاه  ارکان  همت همه 
هواداران استقلال بتوانیم امسال یک مسیر متفاوت را سپری کرده که 

درنهایت به موفقیت ختم شود.
و  نکونام  تیم  موفق شد  استقلال  بالاخره  اینکه  قابل توجه  نکته 

به خصوص فولاد را شکست دهد و این طلسم شکسته شد.
در هر صورت رکورد ها برای شکسته شدن هستند و من ترجیح 
بازی رفت  بالاخره فولاد در  نکنم.  این خصوص صحبت  می دهم در 

برنده شد و در بازی برگشت پیروزی به استقلال رسید.
در ۴۸ ساعت با بازیکنان چه کار کردید که در دیدار مقابل فولاد 
تا اندازه زیادی متفاوت در میدان ظاهر شده و موفق شدند هر ۳ امتیاز 

را به نفع استقلال به دست بیاورند؟
به نظر من همدل شدیم و بچه ها خواستند تا این پیروزی را به 
دست بیاوریم، درغیر این صورت در ۴۸ ساعت معجزه نمی توانستیم 
بکنیم. ما از لحاظ روحی و روانی و کارهای انگیزشی با آنها کار کردیم 
و آنها را متحد و یکدل کردیم و به نظر من همه مجموعه تیم از روی 
تیم  داشتند  بودند، دوست  زمین  در  که  آنهایی  تا  نیمکت ذخیره ها 
را  امتیاز حساس  و سه  افتاد  اتفاق هم خداراشکر  این  و  برنده شود 

هم گرفتیم.
توسط  مجیدی  فرهاد  داشتن  دوست  می رسد  نظر  به  البته 
نیز  زمین  در  آنها  تلاش  و  به دست آمده  نتیجه  کسب  در  بازیکنان 

بی تاثیر نبوده باشد.
بله، همین طور است. فرهاد مجیدی خودش بازیکن بزرگی برای 
او  می رود.  شمار  به  باشگاه  این  برای  اسطوره  یک  و  بوده  استقلال 
روی یک سری اصول پایبند است و آنها را رعایت می کند و به قول 
معروف به هر کسی باج نمی دهد. به نظر من وقتی او اصول را رعایت 
می کند این موضوع باعث می شود همه به او احترام بگذارند. درواقع 
این دوست داشتن که شما می گویید، دوطرفه است یعنی هم فرهاد، 
بازیکنان را دوست دارد و هم بازیکنان او را خیلی دوست دارند ضمن 

اینکه فرهاد مجیدی هیچ گاه از چارچوب خودش خارج نمی شود.

هواداران استقلال استقبال زیادی از بازگشت مجیدی 
داشتند. شما چقدر اطمینان خاطر به هواداران می دهید که 
او اتفاقات آخر فصل گذشته را فراموش کرده و با ذهنیت 

جدید به استقلال آمده است؟
ندارد،  جایی  فرهاد  ذهن  در  مسائل  آن  دیگر  اصلا 
هرچند در مدت زمان حضور او در سری پیش یک سری 
مشکلات برایش ایجاد کردند اما در هر حال انسان روزبه روز 
باتجربه تر می شود و این درحالی است که یک فصل از آن 
زمان سپری شده و فرهاد هم باتجربه تر این بار به استقلال 
بازگشته و مطمئنا مشکلات را پشت سر گذاشته و فراموش 
کرده و با ذهنیت جدید به استقلال بازگشته است. او از 
این  که  می گیرد  مشاوره  باتجربه تر  و  بزرگ تر  آدم های 
موضوع بسیار خوبی است و اهمیت زیادی دارد. مطمئن 
باشید آدم ها همیشه روی یک خط جلو نمی روند و همه 
قابل تغییر هستند و پیشرفت کردن را هم دوست دارند، 
این  و  اشتباه می کنند  البته یک سری وقت ها همه آدم ها 

مختص به فرد خاصی نیست.
در هر صورت یک سری حرکات و رفتار مجیدی نشان می دهد او 

این بار با عقلانیت بیشتری به استقلال برگشته است.
از یک سوراخ دوبار گزیده  او  باشید که  بله، صددرصد مطمئن 

نخواهد شد.
نفرات کادرفنی سال  بگیریم، همان  فاکتور  را  فراز کمالوند  اگر 
کادر  را  کادر  این  باید  حالا  بازگشته اند.  استقلال  به  دوباره  گذشته 

جدید اطلاق کنیم یا کادر قدیم؟
در هر صورت همه بودند و فقط آقای کمالوند اضافه شده است 
موفقیت  برای  همه  و  ماست  بین  خوبی  انسجام  باشید  مطمئن  اما 
دست به دست هم می دهیم. الان هم آقای کمالوند به ما اضافه شده 

و همه در یک خط جلو می رویم تا دوباره دل هواداران را شاد کنیم.
و  معروف تان  دوباره شادی های گل  استقلال  دوباره  بازگشت  با 

پریدن روی کول فرهاد مجیدی آغاز شده است.
در فاز جدید سعی می کنیم تیم ببرد، حالا اگر ما هم نپریدیم، 

مهم نیست. بیشتر دوست داریم تیم برنده شود.
مراقب مجیدی هستید تا اتفاقی برایش نیفتد؟

فرهاد سرعتی است و بعد از گل ها استارت می زند و می رود و به 
او نمی رسم که جا برای پرش باقی بماند.

دو گلر باتجربه به نام های رشید مظاهری و سیدحسین حسینی 
در ترکیب امسال استقلال تا چه اندازه به این تیم کمک خواهند کرد؟
واقعا این دوگلر برای هر تیمی نعمت هستند، هم از لحاظ فنی 
و مطمئن  موثر  استقلال  دو در مجموعه  اخلاقی هر  لحاظ  از  و هم 
باز  هستند و ما برای دیدارهای آینده در سه جام روی آنها حساب 
اعضای  تمامی  بلکه  دروازه بان ها  مربی  به عنوان  من  نه تنها  کرده ایم، 
آینده  رقابت های  برای  فرهاد روی هر دو گلر  آقا  به ویژه  و  کادرفنی 
حساب باز کرده ایم. ما هر سه جام را جدی گرفته ایم و برای موفقیت 

در آنها تلاش مان را می کنیم.
صحبت پایانی؟

اعتقاد دارم که باید بیشتر کار کنیم و کمتر حرف بزنیم سپس 
می کند.  راحت تر صحبت  آدم  زمان  آن  بیاید  به دست  نتیجه  وقتی 
شروع کار مان با پیروزی بوده اما با این پیروزی به ما جام نمی دهند و 
تمام سعی مان را می کنیم تا این بردها تا رسیدن به  عنوان قهرمانی تا 

پایان فصل ادامه پیدا کند.

عاشق غریب
پیراهن  به  عرق  هرگونه  که  روزگاری  در 
باشگاهی زیر کوه پول اهدایی باشگاه های متمول 
کفن و دفن شده، طالب ریکانی نمونه تعهد و به 

تبع آن یک موجود عجیب نشان می دهد. 
تعهدش  پای  نیز  آینده  در  او  نمی دانیم 
تیم های  به  و  خاص  طور  به  نفت  صنعت  به 
این  اما  نه  یا  می ماند  عام  طور  به  خوزستانی 
هافبک – مهاجم چپ پای زاده ماهشهر تا این 

لحظه چنین کرده است. 
او که با رسیدن سال نو ۳۱ ساله می شود، 
نقل  جریان  در  واقع  به  و  اخیر  هفته های  در 
و  جدی  پیشنهاد  فصل  نیم  انتقال های  و 
وسوسه انگیز استقلال تهران را برای تبدیل شدن 
و  کرد  رد  باشگاه  این  اصلی  تهاجمی  پیکان  به 
پشت  »عشق«اش  به  که  نخواهند  وی  از  گفت 

کند. 
استقلال  خوزستان،  استقلال  در  ریکانی 
زده  توپ  هم  سپاهان  و  خوزستان  فولاد  اهواز، 
در سه  است که  نفت  او صنعت  اما عشق  است 
و  درآمده  آن  عضویت  به  مختلف  زمانی  مقطع 
این تیم  مایل نیست که در جریان مقطع سوم 

را تنها بگذارد.
سلاح اصلی پورموسوی

کجا  از  ریکانی  به  نفت  صنعت  مبرم  نیاز 
می آید و دلایل آن چیست؟ »آبادان – برزیلته« 
حرفه ای  بیستم  لیگ  در  خوب  شروع  از  پس 
فوتبال کشور کم آورده و در حالی که در هفت 
هفته اول در رتبه های دوم و سوم جدول چرخ 
با  گذشته اش  روز  مسابقه  از  قبل  تا  می خورد، 
پشت  برد  بدون  را  متوالی  دیدار   5 پرسپولیس 
وضعیت  در  جدول  کمرکش  در  و  گذاشته  سر 

نامطمئنی استقرار یافته بود. 
گذشته  سال  اواسط  موفق  کوچ  از  پس 
تخم  و  پرسپولیس  به  آبادان  از  آل کثیر  عیسی 
وظیفه  نفت،  مهاجمان  سایر  نکردن  زرده  دو 
گلزنی در فصل جاری به ریکانی سپرده شده و 
او خواه ناخواه به مهاجم )کاذب( اول تیم تبدیل 
ریکانی در  فنی  و  زیبا  و  گشته. گل های محکم 
۹ هفته اول لیگ نه تنها نفت را مدعی سهمیه 
آسیایی کرده بود بلکه تا قبل از اوجگیری سجاد 
را  او  منشا،  گادوین  گلزنی های  و  شهباززاده 
امیدوار به کسب مقام آقای گلی لیگ هم کرده 

بود. 
مجموعه ای  اینکه  تا  بود  برقرار  روال  این 
بخصوص  فردی  اشتباهات  شدن ها،  اشباع  از 
فرصت سوزی های  و  بداقبالی ها  دفاعی،  خط  در 
یک  دچار  را  نفت  رقبا،  دروازه  مقابل  در  مکرر 
چالش جدی کرد و حالا طلایی های آبادان بیش 
از هر زمانی به ریکانی نیاز دارند تا وی بماند و 
از سلاح های اصلی در دست سیروس پورموسوی 
برای بازگشت به روزهای خوب و حل مشکلاتی 
مالی،  مسائل  از  تأسف آور  ملغمه ای  که  باشد 
لغزش های فنی، عدم استواری کار تشکیلاتی و 

البته بی تفاوتی های مدیریتی است.
بدون نشانه ای از تکبر

از  چشم  گوشه  یک  برای  حاضرند  عده ای 
سوی سرخابی های پایتخت، پیراهن های خود را 
و  شهرت  به  رسیدن  برای  و  کنند  تکه تکه  هم 
نعمات برخاسته از عضویت در این تیم ها هر چیز 

دیگری را که دارند، بر باد بدهند. 
زندگی اش  از  نقطه  این  تا  ریکانی  طالب 
چیزی خلاف این نشان داده است. ریکانی که در 
زمان جوانی دفاع چپ بود و به آرامی به یک خط 
بهترین مکان  به نظر کارشناسان  و  جلوتر رفت 
مهاجم  و  تهاجمی  چپ  بال  پست های  او  برای 
کاذب و آزاد است، دوران جوانی و کارآموزی اش 
را در همین تیم آبادانی سپری کرد و در آنجا به 
بلوغ فکری رسید و پایه آینده ای را گذاشت که 
از  یکی  نظر می کند،  ما جلب  روی  پیش  اینک 
گل های او در این فصل که با یک شوت هولناک 
ثبت  به  متر   ۳۰ از  بیش  فاصله ای  از  پای چپ 
گل  برترین  عنوان  جدی  کاندیداهای  از  رسید، 
فصل است اما در رفتار و گفتار این مهاجم کارآمد 
و غریب هیچ نشانه ای از تکبر را در ارتباط با این 

گل و سایر دستاوردهایش جست وجو نکنید. 
و  اصفهان  متفاوت  فضای  در  حتی  او 
آب  از  خوبی  به  را  گلیمش  سپاهان  پیراهن  با 
بیرون کشید و کم نیاورد و در روزهایی به کمک 
از  دور  تیم  این  که  شتافت  خوزستان  استقلال 
در  شگفت انگیزش  قهرمانی  تک  شوکت  و  جاه 
از هر چیز به یک احیاگر  لیگ )پانزدهم( بیش 
می توانست  ریکانی  و  داشت  نیاز  نجات  عامل  و 

چنین موجودی باشد و کم و بیش نیز بود. 
ایراد بزرگ ریکانی  منتقدان وی می گویند 
می کند  عمل  جرقه وار  او  و  است  ثبات  نداشتن 
هم  زمانی  و  است  خوب  حد  از  بیش  گاهی  و 
معمولی اما اگر او به عهد و وفای خود عمل کند 
و با ادامه دادن به »نه« گفتن هایش به استقلال 
و امثال آن پای عشق بی فرجام اش به نفت بماند 
بر هر  پلا شود،  و  و مثل شمع پخش  بسوزد  و 
نقصان فنی ای خود سایه خواهد انداخت و یک 

نمونه کم نظیر خواهد شد.
ایستادنی مجنو ن وار

شاید هم منتقدان ابدی ریکانی بگویند دو 
سال بعد در ۳2 سالگی وی، کمتر کسی او را با 
قیمت بالا خواهد خواست و بنابراین اصلًا نیازی 
به نه گفتن نخواهد داشت و پیشنهادی در کار 
نخواهد بود که آن را رد کند اما امروز در اسفند 
سال  از  باقیمانده  روزهای  واپسین  در  و   ۱۳۹۹
در  که  است  تعهدی  و  تعصب  نماد  وی  جاری، 
فوتبال ما به یک متاع منقرض شده تبدیل شده 

است. 
بزرگ  عشق  اسیر  بلکه  پول  بنده  نه  او 
به  نفت  وزارت  که  تیمی  به  عشق  است.  خود 
هنوز  آن  از  مالی اش  حمایت  ادامه  اعلام  رغم 
پای چنان  و  نمی دهد  آن  به  در خور  بودجه ای 
ایستاد و حرف های  باید مجنون وار  عشقی فقط 
جدی  را  تحقق نیافتنی  وعده های  و  بی سرانجام 
نگرفت. به واقع باید فقط ریکانی بود که از جاه 
و جلال و موهبت های پایتخت نشینی گذشت و 
به مزایای گول زننده شهرت نه گفت و دوستدار 
عشق واقعی ای ماند که برای او البته »آبادان – 

برزیلته« است.

سرپرست دبیرکلی فدراسیون فوتبال احتمال داد:
لغو ممنوعیت جذب بازیکنان خارجی 

برای لیگ بیست و یکم
دبیرکلی  سرپرست  قنبرزاده  منصور 
فدراسیون فوتبال از اعتمادی که اعضای هیئت 
رئیسه به او داشتند، تشکر کرد. منصور قنبرزاده، 
از  پس  فوتبال  فدراسیون  دبیرکلی  سرپرست 
از  باید  داشت:  اظهار  سمت  این  به  انتخابش 
تشکر  فوتبال  فدراسیون  رئیسه  هیئت  اعضای 
داشتند. اعتماد  و  بنده لطف کردند  به  کنم که 
خودم  استاد  از  باید  وظیفه  برحسب  افزود:  وی 
تشکر کنم. ما از اولیای خدا و اساتید آموختیم 
که همیشه از اساتید خود تشکر کنیم. سال ۸5 
باشگاه نفت تهران مسئولیت مدیرعاملی  که در 
این باشگاه را به عهده داشتم، مهدی محمدنبی 
درس های زیادی را در زمینه های مختلف به ما 
تا  و  نیکو داشت  و  او همیشه اخلاق خوب  داد. 
قهرمانان  لیگ  نهایی  یک چهارم  در  که  زمانی 
این  تقدیر  او رهنمود می گرفتم.  از  بودیم،  آسیا 
شد که یک شاگرد بیاید و در جایگاه استاد خود 
قرار بگیرد. سرپرست دبیرکلی فدراسیون فوتبال 
بگویم،  بخواهم  بیشتری  چیز  هر  کرد:  تاکید 
قلب  قوت  این  می خواهم  اما  می شود،  تکراری 
از  یکی  کنند.  کمک  واقعا  که  بگیرم  نبی  از  را 
این  به  نکنم  جرات  بود  باعث شده  که  مواردی 
هم  که  بود  نبی  سنگین  وزن  کنم،  ورود  حوزه 
به لحاظ فنی و هم به لحاظ تخصصی و اخلاقی 
الگویی برای بنده بود. از همه عزیزان تشکر ویژه 
دارم، به خصوص از هیئت رئیسه قبلی که تک 
تک آنها و هیئت رئیسه جدید از دوستان بنده 
هستند. همچنین سرپرست دبیرکلی فدراسیون 
فوتبال از احتمال لغو ممنوعیت جذب بازیکنان 

خارجی برای لیگ بیست و یکم خبر داد.

قرارداد زیاد شد ولی چک باشگاه پاس نشد
مجیدی وساطت کرد، اولویت قایدی 

استقلال شد
تیم فوتبال استقلال شنبه شب از هفته هفدهم 
رقابت های لیگ برتر موفق شد فولاد خوزستان را با 
یک گل شکست دهد. این درحالی است که مهدی 
قایدی که حدود دو هفته به خاطر برخی مشکلات 
مالی از تمرینات استقلال به دور بود همانند دیدار 
با مس رفسنجان با بازگشت دوباره فرهاد مجیدی 
نیز در ترکیب ثابت استقلال قرار گرفت و در این 
دیدار تیمش را همراهی کرد، این درحالی است که 
قایدی که بعد از بازگشت دوباره از لحاظ آمادگی به 
مرز ایده آلی نرسیده بود با اینکه در دو دیدار اخیر 
آبی پوشان موفق به گلزنی نشد اما در هر دو گل 
زده این تیم چه در مقابل مس رفسنجان از هفته 
شانزدهم و چه در مقابل فولاد در بازی شنبه شب 
نقش موثری ایفا کرد؛ در رفسنجان روی ضربه کرنر 
پاس گل تیمش را ارسال کرد و سپس در ورزشگاه 
آزادی مقابل فولاد ضربه کاشته این بازیکن منجر به 
ضربه پنالتی شد که ارسلان مطهری آن را تبدیل به 
گل کرد تا استقلال در گام نخست بازگشت دوباره 
مجیدی روی نیمکت این تیم به برتری دست پیدا 

کند.
در  قایدی  مهدی  غیبت  زمان  مدت  درباره 
تمرینات استقلال و همچنین بازگشت دوباره او به 
جمع آبی پوشان در این مدت اخبار زیادی منتشر 
شده و مطالب متعددی در این خصوص به گوش 
رسید، با این حال دو موردی که باشگاه استقلال و 
مهاجم جوان این باشگاه برسر آن اختلاف داشتند 
قایدی  سود  به  دیگری  و  استقلال  سود  به  یکی 
بازگشت  زمینه های  درنهایت  تا  شد  ختم به خیر 
مهاجم ریزنقش بوشهری آبی پوشان به تمرینات این 
تیم فراهم شود. بر همین اساس وکیل قایدی در 
مذاکرات با استقلالی ها درخواست کرده بود علاوه بر 
افزایش رقم قرارداد برای این فصل، بند فسخی نیز 
به عنوان متمم به قرارداد قبلی مهدی قایدی افزوده 
قرار  باشگاه  پذیرش  مورد  اول  موضوع  که  شود 
گرفت اما مورد دوم پذیرفته نشد تا درچنین حالتی 

این مهاجم دوباره به استقلال بازگردد.
از  بعد  و  شنبه شب  اینکه  قابل توجه  نکته 
دیدار تیم های استقلال و فولاد، مهدی قایدی در 
میکسدزون صحبت هایی را مطرح کرد که موجبات 
نگرانی هواداران این باشگاه را فراهم آورد. وی در 
پاسخ به این سوال که آیا مشکلاتش حل شده است 
یا خیر، گفت: »چیزی حل نشده اما گفته اند برطرف 
می شود.« چکی به مبلغ 5۰۰میلیون تومان بدون 
تاریخ دراختیار قایدی قرار گرفته اما به خاطر کمبود 
موجودی در حساب استقلالی ها این بازیکن هنوز 
موفق به پاس کردن این چک نشده، این درحالی 
است که مدیریت این باشگاه با این وعده که امروز 
و فردا این چک پاس خواهد شد موجبات رضایت 
قایدی را برای بازگشت به تمرین فراهم آورد اما 
و  خصوص  این  در  مدیریت  محقق نشده  وعده 
همچنین گنجانده نشدن بند فسخ درنهایت باعث 
شد مهاجم جوان استقلال بعد از بازی شنبه شب 
تیمش درخصوص اینکه هنوز مشکل قراردادش با 
باشگاه حل نشده در جمع خبرنگاران صحبت هایی 
را مطرح کند. نکته جالب اینکه او در این خصوص 
در یک جمع خودمانی نیز اظهار داشته هنوز بعد از 
امضای متمم قرارداد یک هزارتومانی هم از باشگاه 

دریافت نکرده است.
سرمربی  همچنان  فکری  محمود  که  زمانی 
به  مجیدی  فرهاد  بازگشت  شایعه  بود  استقلال 
گوش رسید و در این اواخر پررنگ تر از هر زمان 
دیگری مطرح شد و جالب اینکه در همان زمان 
و قبل از اینکه فکری برکنار شود قایدی یکی از 
بازگشت  شایعه  مبنی بر  اینستاگرامی  پست های 
اعتراض  ترتیب  این  به  تا  کرد  لایک  را  مجیدی 
خود را به مسائل فنی در زمان سرمربیگری فکری 
نشان دهد و این درحالی است که همگان از رابطه 
صمیمانه بین مجیدی و قایدی که سال گذشته 
در ترکیب استقلال به عنوان بازیکن و سرمربی این 
رابطه به اوج رسیده بود، خبر داشتند. بنابراین با 
به صورت  سرمربی  این  مجیدی  دوباره  بازگشت 
اختصاصی صحبت هایی را با قایدی برای درخشش 
دوباره در ترکیب استقلال انجام داد و ضمن تلاش 
به  نسبت  بازیکن  این  ذهنیت  پاک کردن  برای 
مسائل نیم فصل اول، درباره حل مشکلات قایدی 
نیز این وعده را به وی داد که تمام تلاش خود را 

برای حل آنها انجام دهد.
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